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ZAB.0002.12.2023 

Protokół nr LXI/23 

z LXI Sesji Rady Powiatu we Włocławku 
z dnia 19 grudnia 2023 roku  

1) Otwarcie obrad LXI Sesji Rady Powiatu 
 
Pan Zygmunt Stanisław Wierzowiecki – Przewodniczący Rady Powiatu we Włocławku 
w dniu 19 grudnia 2023 r. o godz. 9:10 otworzył LXI Sesję Rady Powiatu we Włocławku. 
Powitał radnych, Pana Romana Gołębiewskiego - Starostę Włocławskiego, Panią Jolantę 
Sakowską - Skarbnika Powiatu, Pana Piotra Krygiera – Sekretarza Powiatu, Panią Agatę 
Wojtkowską – Członka Zarządu, Pana Krzysztofa Kukuckiego – Senatora RP oraz 
przedstawicieli środków masowego przekazu, a także wszystkich obecnych na sali obrad.  
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z art. 15 ust. 1a ustawy o samorządzie 
powiatowym, obrady rady powiatu są transmitowane on-line i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Każda osoba uczestnicząca w obradach rady powinna zapoznać 
się ze stosowną informacją zamieszczoną w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na tablicy 
ogłoszeń dotyczącą ochrony danych osobowych.  
Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
 

2) Stwierdzenie quorum 
 
Przewodniczący Rady poprosił o potwierdzenie swojej obecności poprzez włożenie karty do 
czytnika i przyciśniecie odpowiedniego przycisku.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że aktualnie w obradach Rady Powiatu bierze udział 18  
radnych, co wobec ustawowego składu Rady Powiatu wynoszącego 21 radnych stanowi 
wymagane quorum, a zatem obrady są prawomocne. 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 
3) Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie ewentualnych wniosków 

w sprawie jego zmiany.   
 
Przewodniczący Rady powiedział, że radni w materiałach na sesję otrzymali porządek LXI 
Sesji Rady Powiatu we Włocławku. Zgodnie z art. 15 ust. 2 ustawy o samorządzie 
powiatowym - Rada Powiatu może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną 
większością głosów ustawowego składu Rady.  
Zgodnie z § 17 ust. 3 Statutu Powiatu Włocławskiego - z wnioskiem o uzupełnienie lub 
zmianę porządku obrad może wystąpić radny, komisja, klub radnych, zarząd, starosta. 
Wniosek powinien zawierać uzasadnienie faktyczne.  
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem – czy któryś z uprawnionych podmiotów 
chciałby w tej chwili zgłosić wniosek o uzupełnienie lub zmianę ustalonego porządku LXI 
sesji?  
Następnie powiedział, że Zarząd Powiatu pismem: 

 z dnia 15 grudnia  2023 r.  wniósł o  zmianę porządku obrad polegającą uzupełnieniu 
porządku obrad o: 

 autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2024- 2040 (tekst jednolity),  

 autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Włocławskiego na 2024 rok (tekst jednolity),  
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dodaniu punktów w brzmieniu:  
 Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2023 – 2040,  
 Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Włocławskiego na rok 2023,   
 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia organizacji transportu zbiorowego 

w powiatowych przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej, 
 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Kujawsko - 

Pomorskiego zadań publicznych z zakresu administracji rządowej dotyczących 
kwalifikacji wojskowej na terenie Powiatu Włocławskiego w 2024 i 2025 roku. 

Wniosek zarządu powiatu oraz uzasadnienie faktyczne radni otrzymali w dniu sesji (załącznik 
nr 3 do niniejszego protokołu).    
Przewodniczący Rady przypominał, że procedura głosowania wygląda w ten sposób, że 
przystępując do głosowania są Państwo zobowiązani do przyciśnięcia odpowiedniego 
przycisku na pulpicie, to jest odpowiednio „za” – zielony przycisk z literą Z,  „przeciw” – 
czerwony przycisk z literą P, „wstrzymuję się” – żółty z literą W.  
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zmianą porządku obrad polegającą na dodaniu 
punktu, jako punktu 6 w brzmieniu: 
6) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2023 – 2040.  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 18 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu postanowiła o uwzględnieniu 
w realizowanym porządku obrad projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zmianą porządku obrad polegającą na dodaniu 
punktu, jako punktu 7 w brzmieniu: 
7) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Włocławskiego na rok 2023.   
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 18 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu postanowiła o uwzględnieniu 
w realizowanym porządku obrad projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zmianą porządku obrad polegającą na uzupełnieniu 
punktu 8 zmienionego porządku obrad o autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2024- 2040 
(tekst jednolity) 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 18 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
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Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
Powiatu  postanowiła o uzupełnieniu porządku obrad LXI sesji.  
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zmianą porządku obrad polegającą na uzupełnieniu 
punktu 9 zmienionego porządku obrad o autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia budżetu powiatu włocławskiego na rok 2024 (tekst jednolity). 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 18 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
Powiatu  postanowiła o uzupełnieniu porządku obrad LXI sesji.  
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zmianą porządku obrad polegającą na dodaniu 
punktu, jako punktu 11 w brzmieniu: 
11) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia organizacji transportu zbiorowego 
w powiatowych przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 18 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu postanowiła o uwzględnieniu 
w realizowanym porządku obrad projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zmianą porządku obrad polegającą na dodaniu 
punktu, jako punktu 12 w brzmieniu: 
12) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Kujawsko - 
Pomorskiego zadań publicznych z zakresu administracji rządowej dotyczących kwalifikacji 
wojskowej na terenie Powiatu Włocławskiego w 2024 i 2025 roku. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 18 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu postanowiła o uwzględnieniu 
w realizowanym porządku obrad projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem – czy któryś z uprawnionych podmiotów 
chciałby w tej chwili zgłosić wniosek o uzupełnienie lub zmianę ustalonego porządku obrad 
LXI sesji? Radni nie złożyli wniosków.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma innych zmian, to poinformował, że 
porządek obrad uwzględniający zmiany radni otrzymali w dniu sesji.  
Przewodniczący Rady poinformował, iż porządek składa się z 24 punktów i przystąpił do 
realizacji porządku obrad dzisiejszej sesji.  
Porządek obrad stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  



 4

 
4) Przyjęcie protokołu nr LX/23 z dnia 9 listopada 2023 roku. 
 
Przewodniczący Rady  zgodnie z paragrafem 27 ust. 1 pkt 3 Statutu Powiatu Włocławskiego 
został sporządzony protokół z obrad LX Sesji, który był do wglądu w Kancelarii 
Przewodniczącego Rady oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.  
Do dnia dzisiejszego nie zgłoszono zastrzeżeń lub poprawek do protokołu.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy sprzeciwu, a sprzeciwu nie było, to 
stwierdził, że rada powiatu przyjęła protokół nr LX/23 z dnia 9 listopada 2023 r. 
 
5) Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 

9 listopada 2023 r. do 30 listopada 2023 r. Sprawozdanie Starosty Włocławskiego 
z działalności Zarządu Powiatu za okres od dnia 1 grudnia 2023 r. do dnia sesji.  

 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z art. 12 pkt 4 ustawy o samorządzie 
powiatowym oraz § 69 Statutu Powiatu – Rada Powiatu rozpatruje sprawozdanie z wykonania 
uchwał rady i jego działalności między sesjami oraz sprawozdanie starosty z działalności 
zarządu od dnia przekazania radzie sprawozdania zarządu z wykonania uchwał rady i jego 
działalności pomiędzy sesjami do dnia sesji.  
W dniu dzisiejszej sesji radni otrzymali sprawozdanie Starosty.  
Przewodniczący Rady powiedział, że zanim ogłosi przerwę, to poprosi Pana Krzysztofa 
Kukuckiego – Senatora RP o zabranie głosu.  
Pan Krzysztof Kukucki – Senator RP  powiedział, że z wielką radością przychodzi do 
Starostwa Powiatowego, do niedawna sąsiada, na którego bardzo często z zazdrością 
spoglądał na to, jak pięknie w ostatnich latach powiat włocławski się rozwija. Ta współpraca 
pomiędzy miastem Włocławek a powiatem włocławskim kwitnie w wielu obszarach, wielu 
dziedzinach. W ubiegłym roku doprowadzono wspólnie ze starostą do założenia 
stowarzyszenia  Miejskiego obszaru funkcjonalnego WŁOW, tj. preludium do tego, żeby 
w przyszłości w tej nowej perspektywie unijnej, żeby w miejskim obszarze funkcjonalnym 
mogli wspólnie pozyskiwać środki unijne. Powiat włocławski z pozyskiwaniem środków 
zewnętrznych nie ma problemu, bo robi to bardzo sprawnie, czego dowodem jest Powiatowe 
Centrum Zdrowia czy placówki opiekuńczo – wychowawcze – środki unijne w dużej części. 
Rozwój dróg czy infrastruktury oświatowej, społecznej - to jest wielka zasługa rady powiatu.  
Dla senatora jest to ważne również w tej nowej pracy, misji, dlatego, że od tygodnia jest 
wiceprzewodniczącym Senackiej Komisji Samorządu Terytorialnego i Administracji 
Publicznej, więc te problemy, te wyzwania samorządów pozostają senatorowi bardzo bliskie  
i na pewno jednym z takich wyzwań jest przyjęcie i aktualizacja budżetu na rok 2024, ale też 
aktualizacja budżetu na rok bieżący. To jest bardzo duży problem, wyzwanie dla każdego 
samorządu, chociaż akurat powiat włocławski, sytuację finansową, ma wyjątkowo dobrą, 
natomiast nigdy nie jest tak dobrze, żeby nie mogło być lepiej. Na pewno każdemu zależałoby 
na takim systemowym finansowaniu samorządów, takim, gdzie pani skarbnik czy pan 
skarbnik w danym samorządzie w styczniu będzie dokładnie wiedział, co go czeka na koniec 
roku i niczym nie będzie zaskakiwany, a różnie to z tym bywało.  Tego senator wszystkim 
życzył. Senator następnie złożył życzenia, aby nowy 2024 rok przede wszystkim spełnił 
nadzieje, pragnienia, żeby też zrealizował marzenia, żeby był przepełniony z samymi  
dobrymi dniami i spędzonymi w zdrowiu, przede wszystkim, bo to zdrowie jest najcenniejsze, 
w szczęściu i w przyjaznej atmosferze, wzajemnego szacunku. 
Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy celem zapoznania ze sprawozdaniem. 
Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady i zapytał czy są uwagi do 
przedstawionego sprawozdania?  
Uwag nie było.  
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Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 19 grudnia 2023 r. przyjęła 
Sprawozdanie Zarządu Powiatu i Sprawozdanie Starosty Włocławskiego.  
Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 
9 listopada 2023 r. do 30 listopada 2023 r. stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  
Sprawozdanie Starosty Włocławskiego z działalności Zarządu Powiatu za okres od dnia 
1 grudnia 2023 r. do dnia sesji stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.   
 
6) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2023 – 2040.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmian w załączniku nr 1 i 2 
wieloletniej prognozy finansowej powiatu włocławskiego.  
Przewodniczący Rady poprosił Pana Włodzimierza Kaczmarka – Przewodniczący Komisji 
Budżetu i Finansów o przedstawienie prac nad projektem uchwały.   
Pan Włodzimierz Kaczmarek – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów powiedział, 
że Komisja Budżetu i Finansów na posiedzeniu w dniu 18 grudnia br. analizowała projekt 
uchwały dotyczący zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Włocławskiego na 
lata 2023 – 2040. Komisja jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to poprosił 
o uzupełnienie paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 19 grudnia 
2023 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 17 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
1 osoba nie głosowała  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2023 r. została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2023 – 2040 stanowi 
załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2023 r. zmieniająca uchwałę 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 
2023 – 2040 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  
 
7) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2023.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmian w planie dochodów 
i  wydatków oraz na wniosek dysponentów środków budżetowych. 
Przewodniczący Rady poprosił Pana Włodzimierza Kaczmarka – Przewodniczący Komisji 
Budżetu i Finansów o przedstawienie prac nad projektem uchwały.   
Pan Włodzimierz Kaczmarek – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów powiedział, 
że Komisja Budżetu i Finansów na posiedzeniu w dniu 18 grudnia br. analizowała projekt 
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uchwały dotyczący zmian w budżecie powiatu na rok 2023. Komisja jednogłośnie, 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Radni nie podjęli dyskusji. 
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to poprosił 
uzupełnienie paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 19 grudnia 2023 
r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 17 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
1 osoba nie głosowała   
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2023 r. została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2023 stanowi załącznik nr 17 do niniejszego 
protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2023 r. zmieniająca uchwałę 
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2023 stanowi załącznik nr 18 
do niniejszego protokołu.  
 
8) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2024 - 2040 wraz z autopoprawką (tekst 
jednolity) 
a) przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2024 – 2040 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że w dniu 15 listopada 2023 roku Zarząd Powiatu we 
Włocławku, przekazał Radzie Powiatu we Włocławku projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2024 – 2040.  
W dniach  od 24 listopada 2023 roku do dnia 29 listopada 2023 roku obradowały komisje 
rady, które dokonały analizy i oceny projektu uchwały. W dniu 29 listopada 2023 r. 
obradowała Komisja Budżetu i Finansów, która zapoznała się z opiniami stałych komisji.  
W dniu dzisiejszych obrad radni otrzymali autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2024 - 2040.  
Przewodniczący Rady poprosił Pana Romana Gołębiewskiego – Starostę Włocławskiego 
o przedstawienie ogólnych założeń do projektu budżetu powiatu na rok 2024.  
Pan Roman Gołębiewski – Starosta Włocławski powiedział, że zarówno budżet powiatu, 
jak i wieloletnia prognoza finansowa była szczegółowo omówiona na poszczególnych 
posiedzeniach komisji. Ostatnio, tj. w dniu wczorajszym odbyła się komisja budżetowa, na 
której były przedstawiane zmiany, które wyniknęły w tym budżecie w ostatnich dniach, 
niezwiązane z działalnością powiatu, a z czynnikami zewnętrznymi. Pan starosta powiedział, 
że przedstawi w paru zdaniach budżet a jeżeli będą pytania, to wspólnie  z panią skarbnik, 
udzielą odpowiedzi. Budżet zakłada ponad 162 mln zł dochodów i 193 mln zł wydatków, 
zapisany deficyt to ponad 30 mln zł, natomiast realnie sprawa wygląda inaczej, gdyż 
w ramach tego deficytu blisko 13 mln zł, to są planowane umorzenia pożyczek w ramach 
reużycia, z których to chce się zrealizować dwa zadania, tj.: wielofunkcyjne placówki 
opiekuńczo - wychowawcze, które rozpoczęło się w tym roku i zostały zakończone pod 
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względem technicznym. Na początku przyszłego roku, dokona się ostatecznego odbioru. 
Podobnie sprawa dotyczy ścieżki rowerowej w ciągu drogi Mostki-Kowal. Jest się w trakcie 
ogłaszania rozstrzygnięcia przetargów na to zadanie. Inwestycje w tym budżecie to ponad 
87 mln zł, co stanowi ponad 45% wartości wszystkich wydatków. Ten wskaźnik sam mówi za 
siebie jaki to jest budżet, tj.: prorozwojowy, ambitny i idący we właściwym kierunku. Chce 
się inwestować wiele dziedzin życia, zdrowie, drogi, edukację, sport, remontować budynek 
starostwa. Jest się już po kilku przetargach i te zadania zostaną rozpoczęte. To, co 
najważniejsze, to to, że wszystkie zadania inwestycyjne znajdujące się w tym budżecie, 
wsparte są środkami zewnętrznymi z najróżniejszych źródeł, tj.: z Rządowego Funduszu 
Inwestycji Polski Ład, z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Są zaplanowane środki 
w ramach polityki terytorialnej realizacji Funduszy Europejskich na lata 2021-2027 dla 
Kujaw i Pomorza. Z niecierpliwością czeka się na uruchomienie KPO, otwartych konkursów 
w ramach RPO i będzie się szukać kolejnych źródeł finansowania. Jeżeli chodzi o drogi 
szczegółowy podział finansowy, znajduje się w załącznikach. Chce się realizować drogę 
Izbica Kuj. – Boniewo – Borzymie. Jest już podpisana umowa, inwestycja ponad 13 mln zł,  
w 10 mln zł wsparta z Rządowego Funduszu Inwestycji Strategicznych. Droga Czerniewicki 
– Ossówek, bardzo ważna dla projektowanej strefy gospodarczej w Kowalu, która na swoją 
realizację czekała rok. Taką wspólnie podjęto decyzję i była ona słuszna, bo po pierwsze 
w tym momencie przetarg jest niższy ze względu na sytuację panującą na rynku, ale i dużo 
wyższe dofinansowanie, na które jest podpisana już umowa. Droga w ciągu miejscowości 
Bogusławice, ul. w Chodczu, ul. w Lubieniu Kuj., ul. Mickiewicza w Brześciu Kuj.,  droga 
w Polówce i wspomniana już ścieżka w ciągu drogi Mostki – Kowal. To są zadania drogowe. 
Nie zapomina się o nowych dokumentacjach na kolejne nabory i zaraz po nowym roku, 
rozpocznie się opracowanie dokumentacji na drogę Brześć Kuj. – Humlin, cały  odcinek, aby 
doprowadzić ją do właściwego stanu. Ona nie jest jeszcze w bardzo złym stanie, natomiast 
rozwój brzeskiej strefy gospodarczej i tego terenu powoduje to, że właściwym będzie 
zainwestowanie w tę drogę. Podobnie chce się opracować dokumentację na drogę Pustki 
Choceńskie – Wilkowice, drogę Osiecz Wielki – Chodecz. Tutaj chodzi o odcinek w mieście 
Chodecz od drogi wojewódzkiej. Chce się także kontynuować przebudowę mostów, most 
w miejscowości Zgłowiączka. Przyszły rok ma być rokiem na opracowanie dokumentacji, a 
w kolejnym, jeśli wszystko się ułoży, będzie się wnioskować o środki z rezerwy ogólnej na 
zadania mostowe, tak robiło się te rzeczy w latach poprzednich. Nie zapomina się  
o remontach i na tę chwilę w budżecie wpisane są dokumentacje na remonty w ciągu drogi 
Lubanie -Kucerz, Szatki- Wola Nakonowska- Kowal, Baruchowo – Goreń Duży – Patrowo 
oraz Zgłowiączka – Smogorzewo. Czeka się także na rozwój sytuacji związanej 
z potencjalnym ogłaszaniem konkursów przez wojewodę Kujawsko-Pomorskiego na remonty. 
Należy mieć nadzieję, że będzie to kontynuowane, jak to było w latach poprzednich i jeżeli na 
początku roku ten konkurs zostanie ogłoszony, to będzie się gotowym z tymi dokumentacjami 
i będzie się pozyskiwać środki zewnętrzne. Jeśli w jakimś najczarniejszym scenariuszu tego 
konkursu by nie było, ma się pewne rezerwy związane z większym dofinansowaniem drogi 
w Polówce i wtedy część tych remontów będzie się realizować ze środków własnych. Sprawa 
podobnie wygląda z jedyną dokumentację, która po poprzednich latach została, to jest 
chodnik w Wólce Paruszewskiej. Czeka się na konkurs wojewody, na poprawę 
bezpieczeństwa pieszych, który był w latach poprzednich. Jeżeli taki będzie, to ten wniosek 
złoży się, a jeżeli nie, to  będzie się szukać realizacji tego zadania z środków własnych.    
Oczywiście nie tylko drogami powiat żyje, kilka bardzo ważnych zadań, z innych sfer życia. 
Przede wszystkim dwie hale sportowe, na jedną już jest podpisana umowa - przy 
Powiatowym Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Chodczu. Dzisiaj planuje 
się ogłosić przetarg na budowę hali w Lubrańcu – Marysinie. Te dwie te hale wsparte są przez 
Ministerstwo Sportu z programu Olimpia. Chce się kontynuować remont budynku starostwa. 
W kolejnej edycji funduszu zabytków są pozyskane środki na remont I piętra. Będzie miało to 
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miejsce w I kwartale przyszłego roku, po zakończeniu parteru wydziału komunikacji, co 
w najbliższym czasie powinno się zakończyć. Bardzo ważna inwestycja, kontynuowanie 
rozwoju infrastruktury zdrowotnej na terenie powiatu. W ostatnich dniach podjęto  wspólnie 
decyzję, otrzymując informacją o bardzo dobrej kondycji finansowej Powiatowego Centrum 
Zdrowia, że część budowlaną zrealizuje sama jednostka. Powiat natomiast środki z polityki 
terytorialnej w kwocie ponad 7 mln zł chce przeznaczyć na wyposażenie tej jednostki. Myśli 
się tutaj o tomografie i rezonansie magnetycznym, wielu innych specjalistycznych sprzętach, 
które jeszcze bardziej podniosą jakość świadczenia usług przez ten jednostkę. Edukacja to 
budynek dydaktyczno- warsztatowy w ZS w Kowalu.  Kończy się  dokumentację, trwają 
ostatnie uzgodnienia do końca tego roku. W ostatnich dniach odbyło się spotkanie 
z burmistrzem Kowala. Jest bardzo zadowolony z tej koncepcji w cyklu dwuletnim przy 
wsparciu środków zewnętrznych Unii Europejskiej. Tę inwestycję chce się realizować, 
podobnie jak termomodernizację ZS im. Marii Grodzickiej w Lubrańcu - Marysinie. Tutaj 
sytuacja jest identyczna. Do końca roku opracowuje się dokumentację w cyklu dwuletnim, tę 
ważną inwestycję, która koreluje z budową hali sportowej przy tej jednostce. Powiat 
włocławski to nie tylko inwestycje. Zwiększa się środki na wsparcie klubów sportowych, 
ochotniczych straży pożarnych, na renowacje zabytków. Zabezpiecza się środki bieżące we 
wszystkich jednostkach, zwiększone o wskaźnik inflacji. Zabezpiecza się środki na podwyżki 
pracowników w przeliczeniu 600 zł na etat, co stanowi około 11% funduszu wynagrodzeń.  
Pan starosta poprosił Wysoką Radę o poparcie tego budżetu, bo jest to budżet prorozwojowy, 
proinwestycyjny, ale także dbający o wszelkie inne sfery wydatków bieżących, 
o pracowników i także o jeszcze lepsze budowanie wspaniałego społeczeństwa 
obywatelskiego na terenie powiatu.  

b) przedstawienie opinii komisji 
Przewodniczący Rady poprosił Pana Włodzimierza Kaczmarka - Przewodniczącego Komisji 
Budżetu i Finansów o przedstawienie zbiorczej opinii komisji analizujących projekt uchwały 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 
2024 – 2040 wraz z opinią Komisji Budżetu i Finansów. 
Pan Włodzimierz Kaczmarek – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 
poinformował, że w dniu 29 listopada 2023 r. odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu 
i Finansów Rady Powiatu we Włocławku, podczas którego komisja analizowała  projekt 
uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego 
na lata 2024 – 2040. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2024 – 2040 (wyniki głosowania: „za” 
–  7, „przeciw” -  0  , „wstrzymało się” – 0). 
Poszczególne komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  
W dniu 18 grudnia br. Komisja analizowała autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2024- 2040 
wraz z tekstem jednolitym.  
Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały.  

c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej (uchwała Nr 
4/WPF/2023 Składu Orzekającego Nr 7 Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Bydgoszczy z dnia 7 grudnia 2023 roku w sprawie wyrażenia opinii 
o przedłożonym projekcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Włocławskiego) 

Przewodniczący Rady powiedział, że w materiałach na sesję radni otrzymali uchwałę 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 7 grudnia 2023 r. w sprawie 
wyrażenia opinii o przedłożonym projekcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego (załącznik nr 19 do niniejszego protokołu).  
Regionalna Izba Obrachunkowa wyraziła pozytywną opinię o projekcie uchwały.  
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Stanowi ona ważny akcent oceny projektu uchwały. Uchwałę tę radni otrzymali 
w materiałach przesłanych na dzisiejszą sesję, co dało możliwość zapoznania się z nią do dnia 
sesji. Z tego powodu nie widzę potrzeby jej przedstawiania.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy sprzeciwu, przejdzie do realizacji 
kolejnego punktu porządku obrad. Sprzeciwu nie było.  

d) dyskusja 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2024 – 2040 wraz 
z autopoprawką. 
Radni nie podjęli dyskusji.  

e) głosowanie. 
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania projektu uchwały wraz 
z autopoprawką. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 17 
Wstrzymało się – 0  
Przeciw – 0  
1 osoba nie głosowała 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2023 roku została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2024 - 2040 stanowi załącznik nr 20 do 
niniejszego protokołu.  
Autopoprawka (tekst jednolity) stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku  z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2024 - 2040 stanowi 
załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.  
 
9) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Włocławskiego na 2024 rok wraz z autopoprawką (tekst jednolity). 
a) przedstawienie projektu budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2024 wraz 

z autopoprawką (tekst jednolity). 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że w dniu 15 listopada 2023 roku Zarząd Powiatu we 
Włocławku, działając na podstawie art. 238 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach 
publicznych, przekazał Radzie Powiatu we Włocławku projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2024.  
W dniach od 24 listopada 2023 r. do 29 listopada 2023 r. obradowały komisje, które dokonały 
analizy i oceny projektu uchwały budżetowej. W dniu 29 listopada br. odbyło posiedzenie 
Komisji Budżetu i Finansów, która stosownie do zapisów uchwały nr XXX/257/21 Rady 
Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2021 roku w sprawie trybu prac nad projektem 
uchwały budżetowej Powiatu Włocławskiego przedłożyła opinie poszczególnych komisji 
wraz z własną opinią.  
Przewodniczący Rady powiedział, że w dniu dzisiejszych obrad radni otrzymali 
autopoprawkę do projektu uchwały.  
Jednocześnie poinformował, że dyskusja odbędzie się w podpunkcie d.  

b) przedstawienie opinii komisji 
Przewodniczący Rady poprosił Pana Włodzimierza Bogdana Kaczmarka – 
Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów o przedstawienie zbiorczej opinii komisji 
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analizujących projekt budżetu powiatu wraz z opinią Komisji Budżetu i Finansów.  
Pan Włodzimierz Kaczmarek – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 
poinformował, że w dniu 29 listopada 2023 r. odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu 
i Finansów Rady Powiatu we Włocławku, podczas którego komisja analizowała  projekt 
uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2024.  
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Włocławskiego na 2024 rok (wyniki głosowania: „za” - 7, „przeciw” -  0, „wstrzymało się” – 
0). Komisja Budżetu i Finansów stosownie do zapisów § 5 ust. 4 uchwały nr XXX/257/21 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2021 r. w sprawie trybu prac nad projektem 
uchwały budżetowej Powiatu zapoznała się z opiniami poszczególnych komisji i pozytywnie 
zaopiniowała projekt budżetu powiatu na rok 2024. Komisja nie podjęła wniosków. W dniu 
18 grudnia br. Komisja analizowała autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia budżetu powiatu na rok 2024 wraz z tekstem jednolitym.  
Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały.  

c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej (uchwała Nr 4/P/2023 
Składu Orzekającego Nr 7 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 
7 grudnia 2023 roku w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej Powiatu 
Włocławskiego na rok 2024, uchwała Nr 3/Dpr/2023 Składu Orzekającego Nr 7 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 7 grudnia 2023 roku w 
sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego w projekcie 
uchwały budżetowej Powiatu Włocławskiego na 2024 rok) 

Przewodniczący Rady powiedział, że uchwałą Nr 4/P/2023 z dnia 7 grudnia 2023 r. Skład 
Orzekający Nr 7 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy wyraził opinię o projekcie 
uchwały budżetowej Powiatu Włocławskiego na 2024 rok (załącznik nr 23 do niniejszego 
protokołu) oraz Uchwałą Nr 3/Dpr/2023 z dnia 7 grudnia 2023 r. Skład Orzekający Nr 7 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy wyraził opinię o możliwości sfinansowania 
deficytu przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Powiatu Włocławskiego na 2024 
rok (załącznik nr 24 do niniejszego protokołu). 
Regionalna Izba Obrachunkowa wyraziła pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na 2024 r. oraz wyraziła pozytywną opinię 
o możliwości sfinansowania planowanego deficytu przedstawionego przez Powiat 
Włocławski w projekcie uchwały budżetowej na 2024 r.  
Stanowią one ważny akcent oceny projektu uchwały.  
Uchwały te radni otrzymali w materiałach przesłanych na dzisiejszą sesję, co dało możliwość 
zapoznania się z nimi do dnia sesji. Z tego powodu nie ma potrzeby ich przedstawiania.  

d) dyskusja 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem budżetu Powiatu na rok 2024 wraz 
z autopoprawką.   
Radny Jerzy Pawłowski powiedział, że nie było dyskusji na temat prognozy finansowej, 
budżetu. Radny chciałby zwrócić uwagę na jedną rzecz - dobre finanse dla powiatu 
włocławskiego, dobra sytuacja finansowa dwudziestoletnia, która była charakterystyczna dla 
powiatu odchodzi, odeszła a zaczyna się zarządzanie poprzez zadłużenia. Z materiałów 
wynika, że w przyszłym roku, na koniec roku zadłużenie  będzie wynosiło 44 mln zł, ale to 
może się zmienić. Takie są jednak prognozy. Prognoza spłaty tego długu do 2040 r. Również 
wzrost kosztów obsługi długu publicznego na przyszły rok. Planowana kwota to  1 400 000 
zł. Radny tylko stwierdza, że dobre finanse odeszły z powiatu, skończyły się.  
Starosta Włocławski stwierdził jednoznacznie, że dobre finanse dla powiatu włocławskiego 
przyszły, bo nigdy w poprzednich latach budżety powiatu nie zakładały tyle inwestycji, tyle 
środków przeznaczonych i takiego wskaźnika procentowego na realizację tych inwestycji. 
Nigdy wcześniej w poprzednich latach nie było tak, że wszystkie inwestycje realizowane były 
z udziałem środków zewnętrznych. Kredyt, który się posiada, jest kredytem dość 
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symbolicznym, jeżeli chodzi o powiat włocławski. Jest to kwota ok. 7% wartości budżetu. To 
samo mówi za siebie. Starosta jednoznacznie stwierdzał, że powiat jest w znakomitej 
kondycji finansowej. W swoim wystąpieniu starosta mówił o tym, że deficyt na tę chwilę jest 
tak zapisany i miało to miejsce przez wiele ostatnich lat, nie tylko przez ostatnie pięć, ale 
przez ostatnie kilkanaście lat, że na początku roku ten deficyt był znacznie wyższy, później 
znacząco się zmniejszał na skutek różnych czynników. W tym roku te dwa czynniki są 
jeszcze bardziej znaczące niż były w latach przednich. Pierwsze, to jest umorzenie tych 
pożyczek, które zostanie przyjęte w trakcie roku. To dość jasno starosta tłumaczył 
i stwierdzanie, że tutaj będzie deficyt jest dość stronniczym  przedstawianiem, naciąganiem 
faktów. Druga sprawa. Wszyscy wiedzą i pan radny też powinien sobie zdawać z tego sprawę 
pracując w jednostce samorządu terytorialnego, że w ostatnich latach wszystkie samorządy 
straciły dochody w udziale PIT. Są to dochody bieżące, jednak w ostatnich latach były one 
w trakcie roku zawsze jakoś wyrównywane. Należy mieć nadzieję, że także ta praktyka 
zostanie utrzymana w roku 2024, a przede wszystkim starosta liczy na to, że zostanie 
wdrożone jakieś rozwiązanie systemowe, jeśli chodzi o finanse wszystkich samorządów. Nie 
mówi się tylko o samorządzie powiatu, ale o wszystkich samorządach w Polsce, bo 99,9% 
samorządów z takimi problemami się mierzy. Jeśli środki zewnętrzne wszystkich 
przewidzianych inwestycji w tym roku, w roku przyszłym stanowią ponad 60% wartości tych 
inwestycji, to grzechem byłoby z tych inwestycji zrezygnować nawet kosztem minimalnego 
kredytu. Starosta zawsze tak na to będzie patrzył i chciałby, aby radni też na to tak patrzyli, 
bo jest to patrzenie prorozwojowe i w pełni wykorzystujące potencjał samorządu. Licząc 
ogólnie,  wartości inwestycji 90 mln zł, a 15 mln zł deficytu, to stanowi bardzo mały ułamek 
samych realizowanych inwestycji, nie mówiąc o wielu przedsięwzięciach społecznych. Pan 
starosta zapomniał powiedzieć o transporcie zbiorowym, o wsparciu policji, straży, o wielu 
innych dziedzinach, które robi się. Pan starosta poprosił o obiektywne spojrzenie na ten 
budżet i o jego poparcie. 

e) głosowanie. 
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania projektu uchwały wraz 
z autopoprawką. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 17  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
1 osoba nie głosowała 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2023 roku została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Włocławskiego na 2024 rok stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu.  
Autopoprawką (tekst jednolity) stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Włocławskiego na 2024 rok stanowi załącznik nr 27 do niniejszego 
protokołu.  
Przewodniczący Rady przywitał przybyłą na obrady rady panią Ewę Kończyńską.  
Przewodniczący Rady przekazał dalsze prowadzenie sesji Pani Annie Kozłowskiej – 
Wiceprzewodniczącej Rady. Przewodniczący Rady stwierdził,  że w dalszej kolejności Pani 
Jadwiga Błaszkiewicz – Wiceprzewodniczącej Rady.  
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10) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

rocznego „Programu współpracy Powiatu Włocławskiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok”.  

 
Pani Anna Kozłowska – Wiceprzewodniczący Rady powiedziała, że projekt uchwały 
dotyczy zmiany uchwały dotyczącej uchwalenia na rok 2024 programu współpracy Powiatu 
Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, których cele statutowe 
obejmują prowadzenie działalności pożytku publicznego.  
Wiceprzewodniczący Rady poprosiła Pana Karola Matusiaka – Przewodniczącego Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pan Karol Matusiak – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja w dniu 12 grudnia 2023 r. odbyła posiedzenie, na którym 
analizowała projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia rocznego 
„Programu współpracy Powiatu Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie na 2023 rok”. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
i przedstawia radzie powiatu do akceptacji.  
Wiceprzewodniczący Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady w związku z brakiem głosów w dyskusji poprosiła o uzupełnienie 
§ 3 projektu uchwały, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 19 grudnia 2023 r.  
Wiceprzewodniczący Rady przystąpiła do procedury głosowania uchwały. 
Poprosiła o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 18  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
1 osoba nie głosowała 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący Rady stwierdziła, że 
uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2023 r. została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 
rocznego „Programu współpracy Powiatu Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi 
oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na 2023 rok” stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2023 r. zmieniająca uchwałę w 
sprawie uchwalenia rocznego „Programu współpracy Powiatu Włocławskiego 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok” stanowi załącznik 
nr 30 do niniejszego protokołu.   
 
 
11) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia organizacji transportu 

zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności 
publicznej. 

 
Wiceprzewodniczący Rady powiedziała, że projekt uchwały dotyczy przyjęcia wykonania 
zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego w powiatowych przewozach 
pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej na liniach komunikacyjnych 
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przebiegających jednocześnie na obszarze Gminy Miasto Włocławek oraz Powiatu 
Włocławskiego. 
Wiceprzewodniczący Rady otworzyła dyskusję.  
Wiceprzewodniczący Rady powiedziała, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przed 
rozpoczęciem procedury głosowania poprosiła o uzupełnienie § 4 projektu uchwały, gdzie jest 
mowa o wejściu w życie uchwały daty – 19 grudnia 2023 r.  
Wiceprzewodniczący Rady przystąpiła do procedury głosowania uchwały. 
Poprosiła o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 17  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
2 osoby nie głosowały 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący Rady stwierdziła, że 
uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2023 r. została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie przyjęcia organizacji transportu 
zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej 
stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie przyjęcia 
organizacji transportu zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich o charakterze 
użyteczności publicznej stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu. 

 
12) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Kujawsko - 

Pomorskiego zadań publicznych z zakresu administracji rządowej dotyczących 
kwalifikacji wojskowej na terenie Powiatu Włocławskiego w 2024 i 2025 roku. 

 
Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy przyjęcia do wykonania 
przez Powiat Włocławski zadania publicznego z zakresu administracji rządowej należące do 
właściwości Wojewody Kujawsko - Pomorskiego związanie z przygotowaniem 
i przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej na terenie Powiatu Włocławskiego w 2024 
i 2025 roku, polegające na zawarciu umów w imieniu z publicznymi i niepublicznymi 
zakładami opieki zdrowotnej, gabinetami lekarskimi, osobami fizycznymi posiadającymi 
prawo wykonywania zawodu lekarza lub pielęgniarki. 
Wiceprzewodniczący Rady  otworzyła dyskusję. 
Wiceprzewodniczący Rady powiedziała, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to poprosiła 
o uzupełnienie § 5 projektu uchwały, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 19 
grudnia 2023 r.  
Wiceprzewodniczący Rady przystąpiła do procedury głosowania uchwały. 
Poprosiła o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 17  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
2 osoby nie głosowały 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący Rady stwierdziła, że 
uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2023 r. została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie przyjęcia od Wojewody Kujawsko - 
Pomorskiego zadań publicznych z zakresu administracji rządowej dotyczących kwalifikacji 
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wojskowej na terenie Powiatu Włocławskiego w 2024 i 2025 roku stanowi załącznik nr 35 do 
niniejszego protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie przyjęcia od 
Wojewody Kujawsko - Pomorskiego zadań publicznych z zakresu administracji rządowej 
dotyczących kwalifikacji wojskowej na terenie Powiatu Włocławskiego w 2024 i 2025 roku 
stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu. 
 
13) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie programu zapobiegania przestępczości  

oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego dla Miasta 
Włocławek i Powiatu Włocławskiego na lata 2024 - 2028 w części dotyczącej Powiatu 
Włocławskiego.   

 
Wiceprzewodniczący Rady powiedziała, że projekt uchwały dotyczy programu zapobiegania 
przestępczości i ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego na lata 2024 – 
2028.  
Wiceprzewodniczący Rady poprosiła Pana Mariusza Bladoszewskiego – Przewodniczącego 
Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego o przedstawienie prac nad 
projektem uchwały.  
Pan Mariusz Bladoszewski – Przewodniczący Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego poinformowała, że komisja na posiedzeniu w dniu 27 listopada 
2023 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie programu zapobiegania 
przestępczości  oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego dla Miasta 
Włocławek i Powiatu Włocławskiego na lata 2024 - 2028 w części dotyczącej Powiatu 
Włocławskiego.   
Wiceprzewodniczący Rady otworzyła dyskusję. 
Wiceprzewodniczący Rady powiedziała, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przystąpiła do 
procedury głosowania uchwały.  
Poprosiła o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 17  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
2 osoby nie głosowały 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący Rady stwierdziła, że 
uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2023 r. została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie programu zapobiegania 
przestępczości  oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego dla Miasta 
Włocławek i Powiatu Włocławskiego na lata 2024 - 2028 w części dotyczącej Powiatu 
Włocławskiego stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie programu 
zapobiegania przestępczości  oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego 
dla Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego na lata 2024 - 2028 w części dotyczącej 
Powiatu Włocławskiego stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu.  
 
14) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.  
 
Wiceprzewodniczący Rady powiedziała, że projekt uchwały dotyczy rozpatrzenia petycji 
w sprawie ustanowienia strefy ciszy. 
Wiceprzewodniczący Rady poprosiła Pana Tomasza Jezierskiego – Przewodniczący Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
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Pan Tomasz Jezierski – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 27 listopada 2023 r., na którym 
opracowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej ustanowienia strefy 
ciszy na jeziorze Szczytnowskim. Komisja przekazuje radzie powiatu projekt uchwały pod 
głosowanie.  
Wiceprzewodniczący Rady otworzyła dyskusję.  
Wiceprzewodniczący Rady powiedziała, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to poprosiła 
o uzupełnienie § 3 projektu uchwały, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 19 
grudnia 2023 r.  
Wiceprzewodniczący Rady przystąpiła do procedury głosowania uchwały. 
Poprosiła o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 17  
Przeciw – 1  
Wstrzymało się – 0  
1 osoba nie głosowała 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący Rady stwierdziła, że 
uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2023 r. została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie rozpatrzenia petycji stanowi 
załącznik nr 41 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie rozpatrzenia 
petycji stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu.  
 
15) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Administracji, 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku na rok 2024.  
 
Wiceprzewodniczący Rady poinformowała, że Komisja Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego, stosownie do przepisów paragrafu 44 ust. 3 Statutu Powiatu 
Włocławskiego, opracowała projekt planu pracy komisji na rok 2024 i przedłożyła do 
zatwierdzenia Radzie Powiatu.  
Wiceprzewodniczący Rady poprosiła Pana Mariusza Bladoszewskiego - Przewodniczącego 
Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego o przedstawienie prac nad 
planem pracy komisji. 
Pan Mariusz Bladoszewski - Przewodniczący Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 27 listopada 2023 
r. opracowała i przyjęła projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Administracji, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku na rok 2024.  
Wiceprzewodniczący Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały.  
Wiceprzewodniczący Rady powiedziała, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przystąpiła do 
procedury głosowania. 
Poprosiła o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 17  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
2 osoby nie głosowały 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący Rady stwierdziła, że 
uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2023 roku została podjęta.  
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Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku  w sprawie planu pracy Komisji Administracji, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku na rok 2024 stanowi 
załącznik nr 44 do niniejszego protokołu.   
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie planu pracy 
Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Powiatu we 
Włocławku na rok 2024 stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu.  
Pani Anna Kozłowska – Wiceprzewodniczący Rady przekazała dalsze prowadzenie obrad 
Pani Jadwidze Błaszkiewicz – Wiceprzewodniczącej Rady.  
 
16) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Budżetu i Finansów 

Rady Powiatu we Włocławku na rok 2024.  
 
Pani Jadwiga Błaszkiewicz – Wiceprzewodniczący Rady powiedziała, że Komisja Budżetu 
i Finansów, stosownie do przepisów paragrafu 44 ust. 3 Statutu Powiatu Włocławskiego, 
opracowała projekt planu pracy komisji na rok 2024 i przedłożyła do zatwierdzenia Radzie 
Powiatu.  
Wiceprzewodniczący Rady poprosiła Pana Włodzimierza Bogdana Kaczmarka - 
Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów o przedstawienie prac nad planem pracy 
komisji. 
Pan Włodzimierz Kaczmarek – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 
poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów na posiedzeniu w dniu 29 listopada 2023 r. 
opracowała projekt uchwały dotyczący planu pracy komisji na rok 2024. Komisja przyjęła 
projekt planu i przekazała Radzie Powiatu do zatwierdzenia. 
Wiceprzewodniczący Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały.  
Wiceprzewodniczący Rady powiedziała, ż jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przystąpiła do 
procedury głosowania. 
Poprosiła o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 18  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
1 osoba nie głosowała 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący Rady stwierdziła, że 
uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2023 roku została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie planu pracy Komisji Budżetu 
i Finansów Rady Powiatu we Włocławku na rok 2024  stanowi załącznik nr 47 do niniejszego 
protokołu. 
Uchwała w sprawie planu pracy Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu we Włocławku 
na rok 2024 stanowi załącznik nr 48 do niniejszego protokołu.  
 
17) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Edukacji, Kultury 

i Sportu Rady Powiatu we Włocławku na rok 2024.  
 
Wiceprzewodniczący Rady poinformowała, że Komisja Edukacji, Kultury i Sportu 
opracowała projekt planu pracy komisji na rok 2024 i przedłożyła do zatwierdzenia Radzie 
Powiatu.  
Wiceprzewodniczący Rady poprosiła Pana Karola Matusiaka - Przewodniczącego Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu o przedstawienie prac nad planem pracy komisji. 
Pan Karol Matusiak - Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 28 listopada 2023 r. opracowała i przyjęła 
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projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu we 
Włocławku na rok 2024. Komisja przedstawia radzie projekt uchwały do akceptacji.  
Wiceprzewodniczący Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały.  
Wiceprzewodniczący Rady powiedziała, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przystępuje 
do procedury głosowania. 
Poprosiła o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 17  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
2 osoby nie głosowały 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący Rady stwierdziła, że 
uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2023 roku została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie planu pracy Komisji Edukacji, 
Kultury i Sportu Rady Powiatu we Włocławku na rok 2024 stanowi załącznik nr 50 do 
niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie planu pracy 
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu we Włocławku na rok 2024 stanowi 
załącznik nr 51 do niniejszego protokołu. 
 
18) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Infrastruktury 

i Rozwoju Rady Powiatu we Włocławku na rok 2024.  
 
Wiceprzewodniczący Rady powiedziała, że Komisja Infrastruktury i Rozwoju opracowała 
projekt planu pracy komisji na rok 2024 i przedłożyła do zatwierdzenia Radzie Powiatu.  
Wiceprzewodniczący Rady poprosiła Pana Bogdana Domżalskiego - Przewodniczącego 
Komisji Infrastruktury i Rozwoju o przedstawienie prac nad planem pracy komisji. 
Pan Bogdan Domżalski - Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Rozwoju 
poinformował, że w dniu 24 listopada 2023 r. odbyło się posiedzenie Komisji Infrastruktury 
i Rozwoju, na którym komisja opracowała projekt uchwały dotyczący planu pracy komisji na 
rok 2024.  
Komisja przyjęła projekt planu i przekazała Radzie Powiatu do zatwierdzenia. 
Wiceprzewodniczący Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały.  
Wiceprzewodniczący Rady powiedziała, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przystępuje 
do procedury głosowania. 
Poprosiła o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 18  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
1 osoba nie głosowała 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 52 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący Rady stwierdziła, że 
uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2023 roku została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie planu pracy Komisji Infrastruktury 
i Rozwoju Rady Powiatu we Włocławku na rok 2024 stanowi załącznik nr 53 do niniejszego 
protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie planu pracy 
Komisji Infrastruktury i Rozwoju Rady Powiatu we Włocławku na rok 2024.  
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Projekt  uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie planu pracy Komisji Infrastruktury 
i Rozwoju Rady Powiatu we Włocławku na rok 2024 stanowi załącznik nr 54 do niniejszego 
protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie planu pracy 
Komisji Infrastruktury i Rozwoju Rady Powiatu we Włocławku na rok 2024 stanowi 
załącznik nr 55 do niniejszego protokołu.  
 
19) Rozstrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej 

Rady Powiatu we Włocławku na rok 2024.  
 
Wiceprzewodniczący Rady powiedziała, że  Komisja Rewizyjna opracowała projekt planu 
pracy komisji i kontroli na rok 2024 i przedłożyła do zatwierdzenia Radzie Powiatu.  
Poprosiła Panią Barbarę Wałęsę - Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o przedstawienie prac 
nad planem pracy komisji. 
Pani Barbara Wałęsa – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformowała, że w dniu 
5 grudnia  2023 r. odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej, na którym komisja opracowała 
projekt uchwały dotyczący planu pracy komisji na rok 2024. Komisja przyjęła projekt planu 
i przekazała Radzie Powiatu do zatwierdzenia. 
Wiceprzewodniczący Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały.  
W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiła do procedury głosowania. 
Poprosiła o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 15  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
4 osoby nie głosowały 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 56 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący Rady stwierdziła, że 
uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2023 roku została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie planu pracy i kontroli Komisji 
Rewizyjnej Rady Powiatu we Włocławku na rok 2024 stanowi załącznik nr 57 do niniejszego 
protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie planu pracy 
i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu we Włocławku na rok 2024 stanowi załącznik nr 
58 do niniejszego protokołu.  
 
20) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska Rady Powiatu we Włocławku na rok 2024.  
 
Wiceprzewodniczący Rady powiedziała, że Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
opracowała projekt planu pracy komisji na rok 2024 i przedłożyła do zatwierdzenia Radzie 
Powiatu.  
Poprosiła Pana Wojciecha Rudzińskiego - Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska o przedstawienie prac nad planem pracy komisji. 
Pan Wojciech Rudziński – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
poinformował, że posiedzenie komisji odbyło się w dniu 29 listopada 2023 r., na którym 
komisja opracowała i przyjęła projekt uchwały dotyczący planu pracy Komisji Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Powiatu we Włocławku na rok 2024.  
Wiceprzewodniczący Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały.  
Wiceprzewodniczący Rady powiedziała, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przystępuje 
do procedury głosowania. 
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Poprosiła o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 17  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
2 osoby nie głosowały 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 59 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący Rady stwierdziła, że 
uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2023 roku została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku  w sprawie planu pracy Komisji Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Powiatu we Włocławku na rok 2024 stanowi załącznik nr 60 do 
niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie planu pracy 
Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu we Włocławku na rok 2024 stanowi 
załącznik nr 61 do niniejszego protokołu..  
 
21) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Zdrowia i Spraw 

Społecznych Rady Powiatu we Włocławku na rok 2024.  
 
Wiceprzewodniczący Rady powiedziała, że Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych 
opracowała projekt planu pracy komisji na rok 2024 i przedłożyła do zatwierdzenia Radzie 
Powiatu.  
Poprosiła Panią Ewę Kończyńską- Przewodniczącą Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
o przedstawienie prac nad planem pracy komisji. 
Pani Ewa Kończyńska – Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
poinformowała, że komisja na posiedzeniu w dniu 28 listopada 2023 r. opracowała i przyjęła 
projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu 
we Włocławku na rok 2024.  
Wiceprzewodniczący Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały.  
Wiceprzewodniczący Rady powiedziała, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przystępuje 
do procedury głosowania. 
Poprosiła o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 18  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
1 osoba nie głosowała 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 62 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący Rady stwierdziła, że 
uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2023 roku została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w  sprawie planu pracy Komisji Zdrowia 
i Spraw Społecznych Rady Powiatu we Włocławku na rok 2024 stanowi załącznik nr 63 do 
niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie planu pracy 
Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu we Włocławku na rok 2024 stanowi 
załącznik nr 64 do niniejszego protokołu. 
Wiceprzewodniczący Rady przekazała dalsze prowadzenie obrad sesji panu 
Przewodniczącemu Rady.  
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22) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Rady Powiatu we 

Włocławku na rok 2024. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że stosownie do przepisów paragrafu 6 ust. 1 Statutu 
Powiatu Włocławskiego został opracowany projekt planu pracy Rady Powiatu na rok 2024. 
Przedstawiony plan pracy jest planem ramowym, zawierającym wytyczne do działania Rady 
Powiatu w roku 2024.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przystępuje do 
procedury głosowania. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 18  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
1 osoba nie głosowała 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 65 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2023 roku została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie planu pracy Rady Powiatu we 
Włocławku na rok 2024 stanowi załącznik nr 66 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie planu pracy Rady 
Powiatu we Włocławku na rok 2024 stanowi załącznik nr 67 do niniejszego protokołu.  
 
23) Oświadczenia radnych. 
 
Przewodniczący Rady przypominał, że w ramach realizacji tego punktu mogą być 
wygłaszane lub składane na piśmie do protokołu wyłącznie oświadczenia radnych. 
Przypominam, że interpelacje i zapytania składane są na piśmie do przewodniczącego rady, 
który przekazuje je niezwłocznie staroście.  
Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z radnych chce wygłosić lub złożyć na piśmie do 
protokołu oświadczenie?  
Radny Mariusz Bladoszewski poinformował, że pan przewodniczący przed sesją 
zobowiązał radnego, żeby  przykazał informację na temat wizyty w Brukseli. Była to wizyta 
radnych Europejskiego Korpusu, która odbyła się w dniach 5-8 grudnia 2023 r. Dzięki 
uprzejmości Marszałka Województwa Kujawsko – Pomorskiego można było zwiedzić 
instytucji europejskie, w których to można było zapoznać się, między innymi, z pracą 
europosłów, ale też przy okazji  porozmawiać z pracownikami, którzy pracują w instytucjach 
europejskich. Pracownicy przybliżyli, w jaki sposób odbywa się praca oraz w jaki sposób 
posłowie spędzają czas wolny. Oprócz zwiedzania instytucji europejskich, była możliwość 
spotkania się z marszałkiem i dyskutowano o nowej strategii rozwoju na lata 2021-2027. 
Umowy zostały  podpisane 7 dni temu.  Lokalne grupy działania zostały upoważnione do 
tego, żeby te pieniądze rozdysponować między innymi do instytucji, które takie wnioski będą  
składać. Informacja od marszałka jest taka, że w zaangażowane w rozdawanie tych środków 
będą również i gminy. Mają się też włączyć mniejsze instytucje, takie jak koła gospodyń 
wiejskich czy też sołtysi. Nie ma bliższych informacji związanych z pieniędzmi, które można 
pozyskać. W I kwartale 2024 r. będą już podpisywane umowy. Radny na bieżąco postara się 
radnych o tym informować.  
Przewodniczący Rady w związku ze zbliżającymi się Świętami Bożego Narodzenia  złożył 
najserdeczniejsze życzenia, aby te święta minęły w duchu spokoju, radości w gronie 
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rodzinnym, gronie przyjaciół i aby były też chwilą refleksji. Żeby 2024 rok był wyjątkowo 
dobry, sprzyjający, żeby się ziściły wszystkie marzenia te prywatne i te zawodowe.  
 
24) Zamknięcie obrad LXI Sesji Rady Powiatu.  
 
W związku ze zrealizowaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady w dniu 19 grudnia 
2023 r. o godz. 10:54 zamknął   LXI Sesję Rady Powiatu we Włocławku.  
  
 

       Przewodniczący Rady  
 
Zygmunt Stanisław Wierzowiecki  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego we Włocławku protokołowały: 

1) Katarzyna Dąbrowska – Czerwińska ………… 
2) Anita Sudomir – Ozdoba …………………….. 


